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پرسپولیس6

مشکل بانک ها با پرسپولیس حل نشد
مشـــکل بانک های کنسرســـیوم خریدار سهام باشگاه 
پرســـپولیس هنـــوز حـــل نشـــده و از آنجایی کـــه آنها 
مـــدارک نداده اند انتقال ســـهام رســـماً انجام نشـــده 

. ست ا
یکـــی از مدیران پرســـپولیس در ایـــن خصوص گفته 
اســـت: بانک شـــهر تـــا به ایـــن لحظه تعهـــدات خود 
را عملی کـــرده و ماحصل آن توافـــق و پرداخت کامل 
مطالبـــات از چند ســـال قبل تا به امروز بـــوده تا این 
باشـــگاه بدهی نداشته باشـــد. با این حال امیدواریم 
ســـازمان خصوصی ســـازی در بحث انتقال ســـهام به 
دیگر بانک ها نیز تســـریع بهتری داشـــته باشد تا آنها 
نیز وارد ماجرا شـــده و بتوانیم از این بازو بهره ببریم. 
اگـــر توان مالی مـــا اکنون بـــا حمایت دیگـــر بانک ها 
مناســـب بود، به نظر شـــما اجازه می دادیم ستاره ای 
از لیگ تکان بخورد و توســـط باشـــگاه جذب نشـــود؟ 
هنوز دیر نشـــده و باشـــگاه برنامه کاملی بـــرای نقل و 
انتقالات و شـــکل دهی تیمی قدرتمنـــد دارد و در این 
مســـیر نیازمند تســـریع این انتقال ســـهام و حمایت 
دیگر مالکان باشـــگاه هستیم. متأســـفانه تا به امروز 
زمـــان را از دســـت داده ایـــم امـــا باید ایـــن موضوع با 
اهمیـــت بالاتـــر توســـط دســـتگاه های تصمیم گیـــر 
دنبال شـــود و پرســـپولیس با توجه به حضور در لیگ 

نخبگان متضرر نشـــود.

 

واکنش پرسپولیس به کم شدن سهمیه خارجی ها:

نبیل و وحدت مصدوم بودند

طبـــق قانـــون امســـال ســـهمیه بازیکنـــان خارجـــی 
تیم هـــای لیـــگ برتری از 6 بـــه 5 نفر کاهـــش یافت. از 
طرفی با توجه به نیمکت نشـــینی ها و اســـتفاده کمتر 
پرســـپولیس از دو بازیکن خارجـــی اش نبیل باهویی 
و وحدت هنانوف ســـهمیه خارجی های پرســـپولیس 

کمتر شـــده است.
رضـــا درویـــش در واکنش به ایـــن مهم گفته اســـت: 
»نبیل باهویی از هفته چهارم آمـــد و در دو بازی دچار 
مصدومیت شـــد. از طرف دیگر وحـــدت هنانوف هم 
در تیم ملی کشـــورش مصدوم شـــد و کمتر بازی کرد. 
در آیین نامـــه آمـــده اگر بازیکن خارجی ســـالم باشـــد 
و بـــازی نکنـــد از ســـهمیه خارجی کـــم می شـــود، اگر 
مصدوم باشـــد که نمی توانـــد بازی کنـــد. گاهی آنقدر 
ناچـــار بودیم وحدت هنانـــوف را بـــا مصدومیت روی 

نیمکت می نشـــاندیم.«
جالـــب اینکه مهـــدی محمدنبـــی نایب رئیـــس اول 
فدراســـیون فوتبال گفته اســـت: »تعدادی از تیم های 
ما در لیگ نخبگان هســـتند و نیازمند این هستند که 
بازیکنان بهتری داشـــته باشـــند. بازیکنان باید بسیار 

باشند.« کیفی 

 

جواب درویش به معترضان مقابل باشگاه:
هوادار بیشتر از من نگران است؟

از صبح شـــنبه گروهـــی از هواداران پرســـپولیس که 
در روزهای گذشـــته فراخوان تجمـــع در اعتراض به 
عملکـــرد نقـــل و انتقالاتـــی رضـــا درویش را منتشـــر 
کـــرده بودند، مقابل ســـاختمان این باشـــگاه تجمع 
کردنـــد. تعـــداد ایـــن هـــواداران بـــه حـــدود 100 نفر 
می رســـید و آنها شـــعارهایی در نقد عملکـــرد نقل و 
انتقالاتی رضـــا درویش و هیأت مدیره باشـــگاه ســـر 
دادند. آنها خواســـتار حضور مســـئولان باشگاه برای 

پاســـخگویی بودند.
این در حالی اســـت که حاضران در تجمع با یکدیگر 
اختـــاف نظـــر هـــم داشـــتند و در برخی مـــوارد کار 
بـــه درگیری لفظی هم کشـــید کـــه البتـــه خیلی زود 
بـــه پایـــان رســـید. در این بین انتشـــار خبـــر انتقال 
رســـمی مهدی لیموچی به سپاهان، خشم هواداران 
پرســـپولیس را بیشـــتر کرد و باعث شـــد تا آنها که با 
وجـــود گرمای شـــدید هـــوا راهـــی این تجمع شـــده 

بودند، شـــعارهای بیشتری ســـر بدهند.
البتـــه ایـــن تجمعـــات در ســـال های گذشـــته نیز به 
وفـــور در مقابـــل ســـاختمان باشـــگاه پرســـپولیس 
برگزار شـــده و همیشـــه در فصـــل نقـــل و انتقالات 
خیابان منتهی به ســـاختمان پرســـپولیس، آبستن 

حـــوادث بوده اســـت.
  در پاســـخ بـــه اعتراض ایـــن هـــواداران، درویش در 
مصاحبـــه ای گفـــت: »از زمانـــی که به پرســـپولیس 
آمـــدم ثابت کردم که تحت فشـــار فضـــای مجازی و 
دلالـــی قـــرار نمی گیـــرم. خدا هـــم کمک کـــرده تا از 
وقتـــی آمدم تیـــم خوب ببنـــدم. آیا پارســـال که تیم 
بســـتم بهترین بازیکنان را جذب نکردم؟ پارسال که 
ســـه جام کســـب کردیم بهترین بازیکنـــان را جذب 
کردیم. الان هم همین اســـت. هیچ هواداری اندازه 
من دغدغه پرســـپولیس را ندارد. چون من 50 سال 
هوادار پرســـپولیس بودم و حالا مدیرعامل هستم. 
بنابراین ســـعی می کنم بهترین تیـــم را ببندم. اینکه 
تحریک کنند و بیایند مقابل باشـــگاه شـــعار بدهند 
درســـت نیســـت. آیا هـــوادار بیشـــتر از مـــن نگران 
اســـت؟ می گوینـــد فـــان بازیکـــن را جذب کـــن، با 
آن بازیکـــن تمـــاس گرفتیـــم و یـــک مـــاه اســـت ما 
منتظر او هســـتیم. جالب اســـت دائم هم می گوید 
پرسپولســـی ام اما منتظر اســـت پیشـــنهادات دیگر 
خود را بررســـی کند. پرسپولیســـی کســـی است که 
می آیـــد قـــرارداد را امضا می کند و مـــی رود و از خیلی 

از منفعت هـــای خـــود می گذرد.«
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رفتار هواداران پرسپولیس  در قبـــال انفعال یا به زعم 1
آنها ناتوانی مدیران باشگاه 
محبوب شان عجیب و غیرقابل هضم 

به نظر می رســـد چرا کـــه عمدتاً از خط 
دهی برخی صفحات هواداری در فضای 
مجازی نشـــأت می گیـــرد کـــه آنها نیز 
خودشـــان از جایی و به دلیل یا دلایلی 
خاص هدایت می شوند. برای مثال یک 
نمونه اش اینکه یک ایجنت، واســـطه 
معرفی یک مربی برزیلی به پرسپولیس 
بوده و زمانی که باشگاه از نام مربی مد 
نظر او عبور کرد و گاریدو را برای همکاری 
برگزیـــده همـــان ایجنـــت از طریـــق 
کانال هایی که در فضای مجازی تحت 

اختیار دارد درصـــدد کوبیدن دو مدیر 
باشگاه پرسپولیس برآمد.

اگـــر هـــواداران  ایـــن حتـــی  از  جـــدا 
پرســـپولیس بـــه خاطـــر قضاوت های 
خودشـــان از فضای چنـــد روز اخیر به 
این نتیجه رسیدند که مدیریت باشگاه 
در نقـــل و انتقالات عقب مانده باز هم 
شـــیوه اعتراض شـــان خـــارج از عرف 
هواداری در فوتبال دنیاست هم اساساً 
بر پایه یکســـری قضاوت های متناقض 

شکل گرفته است.

رفتار متناقض نسبت به انفعال پرسپولیس در نقل و انتقالات

گزارش یک

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

مصاحبه

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

بـــا توجـــه بـــه انتقـــال مهدی 
لیموچـــی بـــه تیـــم ســـپاهان، 
احتمـــالاً فرشـــاد احمدزاده به ســـمت 
درهـــای خروجـــی باشـــگاه ســـپاهان 
راهنمایـــی می شـــود و بعـــد از فســـخ 
توافق با ســـپاهان، این بازیکن بزودی 
قـــراردادش را با باشـــگاه پرســـپولیس 

امضـــا خواهـــد کرد.
 احمـــدزاده که از نیم فصل به واســـطه 
ارتبـــاط بـــا هـــوادار متمـــول باشـــگاه 
پرسپولیس و یکی از بازیکنان این تیم، 
سیگنال های بازگشـــت به پرسپولیس 
را ارســـال کـــرده بـــود و متصور بـــود که 
می تواند بند فســـخ قـــراردادش را فعال 
کند و به راحتی ســـرخپوش شود 

امـــا موقع امضـــا با پرســـپولیس متوجه 
شـــد که  بند فسخش در ســـازمان لیگ 
ثبـــت نشـــده و بـــرای تیم هـــای داخلی 

معتبر نیســـت.
 ایـــن موضـــوع باعـــث شـــد تـــا انتقال 
احمـــدزاده به پرســـپولیس کن لم یکن 
شـــود و باشـــگاه پرســـپولیس اعام کرد 
تنهـــا در صورتـــی بـــا احمـــدزاده امضـــا 
می کنـــد کـــه خـــودش قـــراردادش را با 
ســـپاهان فســـخ و رضایت تیم اصفهانی 

را کســـب کند.
 البتـــه از اصفهـــان بـــه گوش می رســـد 
که احمدزاده در لیســـت مازاد مورایس 
قـــرار دارد و باشـــگاه ســـپاهان تاکنـــون 
منتظر تعیین تکلیـــف مورایس بود تا در 
خصوص احمـــدزاده تصمیم گیری کند. 
حال با توجه بـــه ادامه حضور این مربی 
پرتغالـــی در اصفهان، جدایی فرشـــاد از 
ســـپاهان جدی تر خواهد شد. در حالی 
که سپاهان دو روز است تمرینات فصل 
جدیـــدش را شـــروع کـــرده، خبـــری از 
حضور احمدزاده در تمرینات ســـپاهان 

نیســـت تـــا مشـــخص شـــود فرشـــاد در 
لیســـت مازاد مورایس قـــرار دارد.

 از نیـــم فصـــل گذشـــته اختافـــات 
مورایـــس بـــا احمـــدزاده آشـــکار شـــد و 
اوج ایـــن اختـــاف مربـــوط بـــه دیـــدار 
دوســـتانه ســـپاهان با ســـپاهان ب بود 
که احمـــدزاده در حضور خبرنـــگاران با 
مورایـــس درگیـــری لفظی پیدا کـــرد و از 
همـــان موقـــع فرشـــاد در بلک لیســـت 

مورایـــس قـــرار گرفت.
ین  بیشـــتر فصـــل  یـــن  ا ن  ها ســـپا  
توجـــه خـــودش را بـــه خرید در پســـت 
وینگرمعطـــوف کرده و اکنـــون با قطعی 
شـــدن انتقال لیموچی به عنوان وینگر 
راســـت بـــه ســـپاهان می تـــوان گفـــت 
کـــه مشـــخصاً مورایس خواهـــان قطع 

همـــکاری بـــا احمدزاده اســـت.
 بدین ترتیب احتمالاً باشـــگاه سپاهان 
بـــرای خالـــی کـــردن لیســـت بازیکنان 
خود بـــزودی قرارداد فرشـــاد احمدزاده 
را فســـخ خواهد کـــرد و ایـــن بازیکن به 

پرســـپولیس ملحق خواهد شـــد.

در روزهایـــی که هـــواداران تیم پرســـپولیس از 
فعالیت نقـــل و انتقالاتی تیم بشـــدت ناراضی 
هستند، باشگاه بیانیه ای را در خصوص اهداف 
نقل و انتقالاتی خود منتشر کرد. در این بیانیه، 
اشاره مستقیمی به نام مهدی لیموچی نشد اما 
مشخصاً باشگاه، از روند مذاکرات خود با بازیکن 
جدیـــد تیم ســـپاهان خبر داده و نوشـــته: »در 
جهت شفاف ســـازی برای هواداران، مذاکرات 
با وینگر یکی از باشـــگاه ها از دو هفته پیش آغاز 
شـــد و عاوه بر توافق با بازیکن، با باشگاه مبدأ 
نیز برای مبلغ رضایتنامه، توافق کامل انجام شد 
اما علیرغم قولی کـــه برای صدور رضایتنامه به 
باشگاه پرســـپولیس دادند تاکنون توافق را زیر 
پا گذاشـــته اند. همچنیـــن مذاکراتی با بازیکن  
مورد نظر انجام شـــده بود که به یکباره اتفاقات 

عجیبی رخ داد.«

 نکتـــه جالـــب در خصـــوص اوضـــاع مدیریتی 
باشگاه پرســـپولیس در ماه های اخیر این است 
که باشگاه، خیلی راحت به ناتوانی خود در توافق 
با گزینه های مدنظرش اعتراف می کند. از وقتی 
که اعضای هیأت مدیره پرسپولیس تماس های 
برخـــی افـــراد را دلیـــل منتفـــی شـــدن انتقال 
والتر ماتـــزاری عنوان کرده بودنـــد زمان زیادی 
نگذشـــته و حالا یـــک بار دیگر، باشـــگاه به طور 
رسمی یک شکســـت دیگر خود در بحث توافق 
بـــا گزینه هـــای مدنظر را اعام می کنـــد. اتفاقی 
عجیب و بی سابقه با اسم رمز »شفاف سازی برای 
هواداران« که بیش از هر چیز، ناتوانی مدیریت 
فعلی باشـــگاه در توافـــق اصولی بـــا گزینه های 
مدنظر را نشـــان می دهد.  نکته دیگر این است 
که هم ایجنت ماتزاری و هم مهدی لیموچی، در 
مصاحبه های خود ادعاهای باشگاه پرسپولیس 
را تکذیب کرده اند و مشـــخص نیســـت که این 
ادعاهـــا، تا چه انـــدازه صحـــت دارد. اعتراف به 
شکســـت در روند مذاکره، چهره باشگاه بزرگی 
ماننـــد پرســـپولیس را مخـــدوش می کند و این 
رویکرد، مسلماً در ادامه روزهای سخت و پرفشار 

نقل و انتقالات نیز به نفع باشگاه نخواهد بود.

خ ها احمدزاده اولین خرید سر

فرشاد در لیست مازاد مورایس بود
بیانیه عجیب باشگاه پرسپولیس

شفاف سازی یا اعتراف به شکست؟

مهـــدی عبدی بـــا وجود اینکـــه از چند تیم 
مطرح پیشـــنهاد داشـــت اما ترجیح داد با 
پرسپولیس ادامه دهد. به دلیل مسائلی که 
پیرامون این انتقال مهم وجود داشت گپ و 
گفتـــی با عبدی که گاریدو هم روی جذب او 

نظر مساعد داشت انجام دادیم.
 با پرسپولیس توافق کردی؟

بلـــه پرســـپولیس تیم مـــن اســـت و همه 
می داننـــد که چقدر این تیم و هوادارانش را 
دوســـت دارم. به همیـــن دلیل هم به همه 
پیشـــنهادات ارائه شـــده جـــواب رد دادم تا 

دوباره پیراهن تیم محبوبم را برتن کنم.
 از چه تیم هایی پیشنهاد 

داشتی؟
من از چهار تیم اســـتقال، فولاد، سپاهان 
و تراکتور پیشـــنهاد داشـــتم اما به همه آنها 

جواب رد دادم.
 همه این پیشنهادات را به خاطر 

پرسپولیس رد کردی؟
شک نکنید که پرســـپولیس و هوادارانش 

مـــن  بـــرای  همیشـــه 
محبوب ترین  و  بهترین 

کنیـــد  بـــاور  و  هســـتند 
نمی توانستم روی قلبم و چیزی که دوست 
داشتم پا بگذارم به همین دلیل وقتی چهار 
پیشنهاد رسید همه چیز را در اختیار باشگاه 
گذاشـــتم و به آنها گفتم که آنها در مورد من 

تصمیم بگیرند.
 در مورد گاریدو چه نظری داری، 
گویا نظر گاریدو هم خیلی روی 

انتخاب تو نقش داشته؟
از افکار گاریدو شـــناختی ندارم اما می دانم 

که از یک کشور بزرگ فوتبالی با رزومه قوی 

مهدی عبدی: 

 هر مهاجمی بیاید استقبال می کنم

نگران باشید اما معترض نه

آمده به همین دلیل حتماً با حضور این مربی 
من در پرسپولیس پیشرفت خواهم کرد. من 
که اولویتم پرســـپولیس بود اما وقتی شنیدم 
گاریـــدو هم گفته که روی من نظـــر مثبت دارد 
خیلی مشتاق تر شدم و روحیه مضاعفی گرفتم 
که در پرسپولیس بمانم و قید همه پیشنهادات 
را بزنم تا در خدمت تیم محبوبم  و گاریدو باشم.

محبوبم  اما باشگاه جدا از تو با 
عیسی هم تمدید کرده و درصدد 

جذب علیپور یا یک مهاجم خارجی 
دیگر هم هست. با وجود این 
شرایط را برای خودت سخت 

نمی بینی؟
هر چه تیم قوی تر باشد به سود بازیکنان است 
چون رقابت شـــدیدتر می شود وهمه بازیکنان 
کیفیت شـــان در رقابت بهتر می شود. من هم 
عاشق رقابت هستم و معتقدم در رقابت است 
که شرایط تیم و خودم بهتر می شود. ما هم در 

این فصل کار سختی داریم و برای دفاع از عنوان 
قهرمانی و حضور در لیگ نخبگان نیاز داریم که 

خیلی قوی بسته شویم.
 بازیکنانی مانند ترابی و دانیال و 

نعمتی و هنانوف از تیمتان رفتند، 
با وجود این نگران نیستی که تیم 

ضعیف تر شده؟
پرســـپولیس هیچ وقت ضعیف نمی شود چه 
بسا که از گذشته هم باب بوده بازیکنان زیادی 
از تیـــم جدا شـــده اند اما پرســـپولیس باز هم 
پرابهت مانده و همیشـــه پـــای اصلی قهرمانی 
بوده اســـت. مضاف بر اینکـــه نکته مهم دیگر 
جدا از پرســـپولیس، هواداران هستند که یک 

دنیا می ارزند.
 چه شماره ای در پرسپولیس را برتن 

خواهی کرد؟
قباً شماره 16 را برتن می کردم، این بارهم اگر این 
شماره خالی باشد دوست دارم آن را برتن کنم.

وقتی شنیدم 
گاریدو روی من نظر 
مثبت دارد خیلی 
مشتاق  شدم که 
در پرسپولیس 
بمانم و قید همه 
پیشنهادات را بزنم 
تا در خدمت تیم 
محبوبم باشم

با وجود اینکه پرسپولیس  تا الان این ســـه بازیکن را از 3
دســـت داده و حتـــی اگـــر 
عبدالکریم حســـن نیـــز از این تیم جدا 
شود قرار نیست پرســـپولیس لاعاج و 
دادن  دســـت  از  بمانـــد.  درمانـــده 
بازیکنانـــی مثل لیموچی یـــا آقایی پور و 
حضـــور آنها در یکـــی از تیم های رقیب یا 

و  اســـامی  مثـــل  بازیکنانـــی  جـــذب 
زکی پور توســـط رقیب دیرینـــه البته که 
می توانـــد هشـــدار دهنده باشـــد اما به 

هیچ وجه در حکم فاجعه نیست.
بیاییـــد اینطوری نـــگاه کنیم که مهدی 
لیموچـــی بـــه خاطـــر مثـــاً 10 میلیارد 
تومـــان بیشـــتر کـــه بـــه خـــودش یـــا 
باشگاهش می رســـد فرصت پوشیدن 

پیراهن پرســـپولیس را از دســـت داده 
یـــا آقایی پور و بازیکنانی از این دســـت 
بـــه دلایـــل مشـــابه ســـر از تیم هـــای 
دیگـــر در آورده انـــد کـــه هیچ کـــدام از 
اینهـــا نمی توانـــد دلیـــل اعتراضـــی در 
ایـــن ســـطح و بـــه این شـــدت باشـــد 
کـــه نگذارنـــد مدیـــران باشـــگاه ناهار 

! ند ر بخو

بـــا در نظـــر گرفتـــن چنین  ن 5 ا ر ا د ا هـــو یطی  ا شـــر
دارنـــد  حـــق  پرســـپولیس 
نگران باشـــند امـــا شـــاکی و معترض نه. 
اینکه باشـــگاه های دیگر ریخـــت و پاش 
کـــرده و فضای نقـــل و انتقـــالات را تیره و 
مســـموم کرده انـــد نبایـــد عاملـــی برای 
کوبیـــدن مدیران باشـــگاه پرســـپولیس 
باشـــد و حتـــی اگـــر سســـتی در برخـــی 
مذاکرات صورت گرفته حتماً در مسیری 
خارج از چهارچوب و اصولی که باشـــگاه 
بـــرای خـــود در این بـــازه زمانی ترســـیم 
کرده گام گذاشـــته یا به صورت خاصه تر 
کـــه  کـــرده  عـــدد غیرمعقولـــی  طلـــب 
باشـــگاه  تـــوان  در  هـــم  پرداختـــش 

پرســـپولیس نیســـت هم اینکه باشـــگاه 
پرســـپولیس نباید در این فضـــای تیره با 
باشـــگاه هایی که قیمـــت بازیکنانی با دو 
کرده انـــد  آور  سرســـام  را  ملـــی  بـــازی 

همراهی کند.
بـــرای هـــوادار پرســـپولیس می گویـــم؛ 
بیاییـــد اصاً اینطـــور نگاه کنیـــم که آن 
بازیکـــن شایســـتگی پوشـــیدن پیراهن 
پرســـپولیس را نداشـــته و قـــرار اســـت 
آینـــده اش طـــور دیگـــری رقـــم بخـــورد 
کـــه  نیســـت  ی  ینطـــور ا قعـــاً  ا و مـــا  ا
دیگـــری  کارگشـــای  و  قابـــل  بازیکـــن 
بـــازار داخلـــی و خارجـــی نمانـــده  در 
 باشـــد و پرســـپولیس بـــدون بازیکـــن 

بماند.

هواداران پرسپولیس به خاطر از دست دادن 

مهدی ترابی و دانیال اسماعیلی فر معترضند. 2
اینکه باشـــگاه تراکتور چگونـــه می خواهد با 
ارقامی که ذکر شده و برای این ستاره ها در نظر گرفته سقف 
بودجـــه خودش را کنترل کند به باشـــگاه پرســـپولیس و 
مدیرانـــش ارتباطـــی نـــدارد. از طرفـــی همین هـــواداران 
پرسپولیس در قضاوت ستاره ای مثل مهدی ترابی غالباً به 
این نکته اشاره می کنند که او در فصل گذشته کاً 8-7 بازی 
درخشـــان داشـــته و از دســـت دادنش هم چنـــدان مهم 

نیست!
یا عده ای از همین هواداران معتقدند دانیال اسماعیلی فر 
طـــی دو فصـــل گذشـــته در حـــد ســـتاره برای تیم شـــان 
ندرخشیده و همین فصل قبل نیز هم گل به خودی داشته 
هم اشتباهات بزرگ دفاعی هم اینکه پنالتی حساس بازی 

حذفی را از دست داده و...

در مـــورد علـــی نعمتـــی هم این مســـأله صـــدق می کند و 
حتی برخی هواداران ایده آلیســـت خوشحالند که مدافع 
سختکوشـــی مثل علی نعمتی را از دست داده اند چرا که 
معتقدند چنین بازیکنی اصاً در حد پرسپولیس نیست!

اما همین جا یک تناقض بزرگ جلوی چشم مان می آید و 
برایش پاسخ روشنی وجود ندارد. مثاً همین علی نعمتی 
پیشنهاد 17 میلیارد تومانی پرسپولیس را قبول نمی کند و 
با 10 میلیارد تومان بیشـــتر راهی فولاد می شود. حالا باید از 
هوادار پرسپولیس پرسید برای علی نعمتی که به زعم برخی 
از شـــما در حد پرسپولیس نیست 17 میلیارد تومان عدد 
پایینی اســـت؟ یا برای حفظ مهره هایی مثل اسماعیلی فر 
و ترابـــی با تمام ایرادهایی که گروهـــی از هواداران به آنها 
می گیرند در نظر گرفتن ســـقف قرارداد به عاوه آپشن ها 
کـــه می توانـــد تا 30 میلیارد تومان برســـد عـــدد کوچک و 

غیرمعقولی است؟

واقعیت این اســـت که پرســـپولیس 

بعـــد از تمدید با برخـــی نفرات فصل 4
قبـــل خود چنانچه کار تمدید قرارداد 
گولســـیانی را پیش ببرد و البتـــه بیرانوند را با تمام 
اتفاقاتـــی کـــه رخ داده حفظ کند حتـــی در صورتی 
که عبدالکریم حســـن ترانســـفر شـــود یک مدافع 
چـــپ و راســـت می خواهـــد و بایـــد یـــک وینگر را 
جایگزیـــن ترابی کند که با پول ترانســـفر حســـن 
شـــدنی اســـت و البته بـــا درآمد حاصلـــه می توان 
دســـت روی بازیکنان باکیفیتی هم گذاشـــت. در 
عین حـــال جذب یـــک مهاجم نـــوک دیگر عاوه 
بر داشـــته های فعلی اسکواد پرســـپولیس را در آن 
بخـــش قدرتمندتـــر خواهد کرد وگرنـــه خیلی هم 

نیازی به ریخت و پاش نیست.

سوژه

 محمدرضا رحیم پور
خبرنگار

نگاه

ایلیا بهزاد اول
خبرنگار

رضا درویـــش درباره آخرین وضعیت 
پرسپولیس  باشـــگاه  نقل وانتقالات 
گفت: در نقل وانتقالات هم لیموچی 
و هم آقایی پور را می خواســـتیم. هم 
بازیکن مصاحبه کرده بود و گفته بود 
پرسپولیســـی ام و هم مدیر باشـــگاه 
رسماً اعام کرده بود اولین باشگاهی 
که بـــرای جذب لیموچی اقدام کرده 
پرســـپولیس بوده اســـت. اســـناد و 

مدارک آن هم موجود است.
مدیرعامل پرســـپولیس ادامه داد: 
شـــنیده ام یکی از همیـــن بازیکنان 

که از پرســـپولیس به تیـــم دیگری 
رفتـــه اســـت 68 میلیـــارد تومـــان 
قرارداد بســـته اســـت. اگر این گونه 
اســـت کـــه مـــا بایـــد بـــه بهتریـــن 
بازیکنان خـــود 100 میلیارد بدهیم! 
این گونـــه کـــه در حـــق بازیکنان ما 

اجحاف شـــده اســـت.
او دربـــاره اینکـــه چرا جـــذب مهدی 
لیموچـــی موفقیت آمیـــز نبـــود هم 
گفت: قوای صنعتی بر قوای ورزشـــی 
پیـــروز شـــده و مدیران بالادســـتی با 
هم توافـــق کرده اند که این اتفاق رخ 

دهد. ما بـــرای اینکه ثابت کنیم پای 
کار هســـتیم صبح امروز)شنبه( هم 
نامـــه زدیم و گفتـــم بالاترین مبلغ را 
بـــرای انتقـــال او پرداخـــت خواهیم 
کرد. روابـــط غیرفوتبالـــی و صنعتی 
ایـــن دســـتاورد را برای آنها داشـــت. 
اولین درخواســـت کننده ما بودیم و 
بیشترین قیمت را هم ما اعام کرده 

بودیم.
وی افـــزود: خبـــر دارم یکی از همین 
تیم هـــا قبل از اینکـــه بازیکن جدید 
بگیرد، ســـقف بودجه اش پر شـــده 

بـــود، پـــس چطـــور قـــرارداد جدید 
می بندد؟ شما حتماً می دانید بازیکن 
اگر قرار باشد بین پرسپولیس و تیم 
دیگـــری انتخاب کند، اگـــر آن تیم 10 
تا 15 میلیارد بیشـــتر هـــم بدهد، باز 
پرســـپولیس را انتخـــاب می کند اما 
الان بازیکـــن بـــه تیم دیگـــر می رود. 
پس چطور می خواهند سقف بودجه 
را رعایت کننـــد؟ ببینید فوتبال ما به 
کجـــا مـــی رود؟ ببینید آن قـــدری که 
مبلغ قراردادها رشـــد کرده آیا فوتبال 
ما هم رشد کرده است؟ آیا می توانید 

5 بازیکـــن جدید نام ببرید که پدیده 
بوده اند؟

درویش در ادامه با بیان اینکه برخی 
باشـــگاه ها نه تنها بـــازار بلکه فوتبال 
را خراب کرده اند، گفت: متأســـفانه 
دلالی در تمام فوتبال ما ریشه دوانده 
اســـت. یک بانک آمده بـــه ما کمک 
کرده و ایـــن فصل تمـــام مطابات ما 
را پرداخـــت کـــرده اســـت. تیم های 
دیگر قهرمان نشـــده اند و نمی دانند 
پرداخت کردن آپشـــن قرارداد چقدر 
سخت اســـت. ما نزدیک 150 میلیارد 

تومان آپشن قهرمانی دو فصل اخیر 
را پرداخـــت کرده ایـــم. فراهم کردن 
ایـــن پول واقعاً ســـخت اســـت. یک 
بانـــک نزدیک بـــه 300 میلیارد تومان 
به ما کمک کـــرده تا بدهی های خود 
و آپشـــن قراردادها را بپردازیم. کسی 

این چیزها را نمی بیند.
هـــواداران  گفـــت:  پایـــان  در  او 
پرســـپولیس بداننـــد چـــه بازیکـــن 
خارجی و چه داخلی، بهترین نفرات 
را جذب خواهیم کرد و اســـیر فضای 

مجازی و دلالی هم نخواهیم شد.

با بازیکن ما قرارداد 68 میلیاردی بسته اند

درویش: رفتن لیموچی حاصل توافق قوای صنعتی بود


